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LĄDEK-ZDRÓJ. Odwiert badawczy na głębokość 2,5 km, wykonany pomiędzy wrześniem 2018 r. a
czerwcem br., potwierdził zależność ujęć miejscowych wód mineralnych i zasobu geotermalnego.
Taki wniosek wypływa z dzisiejszej konferencji podsumowującej I etap odwiertu geotermalnego w
Lądku-Zdroju,  zorganizowanej  przez  burmistrza  Romana  Kaczmarczyka.  W  sali  Inkubatora
Przedsiębiorczości członkowie zespołu autorskiego: prof.  dr hab. inż.  Wojciech Ciężkowski,  dr
Marek Rasała,  dr  Mirosław Wąsik,  dr  Barbara Kiełczawa oraz prezes Uzdrowiska Lądek -
Długopole  Joanna Walaszczk  i  włodarz  miasta  R.  Kaczmarczyk  odnieśli  się  do  inicjatywy,  jej
przebiegu i przyszłości.
 

Spotkanie wywołało spore zainteresowanie. Do jego tematyki powrócimy.
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